明愛屯門馬登基金中學 2021-2022 年度 家長通告

敬啟者:

「明愛暖萬心」慈善晚會 2022

本年度由「明愛之友」主辦的「明愛暖萬心」電視籌款晚會謹定於七月十六日(星期六)舉行。該節目將於當晚八時三十分至十時三十分在無線電視翡翠台播出。為響應這次籌款運動,本校將向各師生募捐。敬希 貴家長能慷慨捐款,支持是項活動。

請 貴家長填妥回條、現金或支票捐款 (支票抬頭請填寫「明愛之友」),並於 2022 年7月5日 (星期二) 交回班主任。如有任何疑問,請致電 2461 0304 向廖靄媛老師查詢。

此致				
貴家長				
		公教及德育組]廖靄媛老師負	負責主理
		校長		謹啟
			袁國明	
二零二二年七月四日				
X				
1	〔回 條〕		家長通告第21	22_210 號
敬覆者:				
本人已知悉有關「明愛暖萬心 2022	」籌款活動事	宜,並		
*□ 願意捐款,交來現金港幣	_元。			
□ 願意捐款,交來支票港幣	_元,支票號碼	:	銀行:	
□ 沒有額外捐款。				
(*請在適當位置加上"✓")				
#1. 捐款港幣 100 元或以上,可獲發捐款收 #2. 支票抬頭:明愛之友	文據 。			
此覆				
明愛屯門馬登基金中學				
	中斑		<u>:</u> :	
	家長簽署	:		
	家長姓名	:		
	日 期	:		

Parents Notice No.: 2122_210

4 July 2022

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 2021-2022 Parents Notice

Dear Parents/Guardians,

2022 Caritas Charity TV Show

Organized by Friends of Caritas, a TV show on the above subject will be telecast on 16 July 2022 (Saturday). The programme will be broadcast on TVB Jade Channel from 8:30 p.m. to 10:30 p.m. To promote the Caritas family fund-raising campaign, our school is going to urge all teachers and students for generous donations to support the activity. I would like to thank you very much for your kind and generous support as always.

Please fill in the reply slip and return it to your child's class teacher on 5 July 2022 (Tuesday). Donations can be made in cash or by cheque (payable to 'Friends of Caritas'). For details, feel free to contact Ms. Liu Oi Wun (Catholic and Moral Education Committee) at 2461 0304.

You	rs faithfully,	
	Yuen Kwok Ming cipal	
Reply slip Dear Sir,	Parents Notice No.: 2122_210	
I acknowledge the notice on '2022 Caritas Charity TV Show', and	d	
* \square I would like to give a cash donation. Amount: \$		
☐ I would like to give a cheque donation. Amount: \$		
[Cheque No.: Bank:]	
\square I will not give any donation.		
(*Please put a tick "✓" in the appropriate box.)		
#1. Official receipts will be issued for donations of HK\$100 or above.#2. Cheque should be made payable to: Friends of Caritas.		
Name of Student	:	
Class and Class no.	:	
Signature of Parent / Guardian	:	
Name of Parent / Guardian	:	

Date